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Jiří Beran: Šerm je krásný elegantní sport, a nejen to, je to životní styl
...ve věku 7-12 let. V kolika letech jste se stal profišermířem? V roce 2000, to mi bylo 18 let, jsem podepsal první smlouvu u Victorie – Vysokoškolské
sportovní centrum. A tam jsem zůstal zaměstnán až do současnosti, kdy končím profesionální sportovní kariéru. Je skvělé, že jsme propojení právě s...
e-news.cz | 12.08.2024 | rubrika: Rozhovory | autor: Renáta Lucková | URL

Basketbal

Basketbalistou roku je popáté Veselý, premiérově v anketě zvítězila Voráčková
...držitele ocenění a spoluhráče z katalánského velkoklubu Tomáše Satoranského. Mezi ženami poprvé ovládla anketu křídelní hráčka USK Veronika Voráčková,
jež ukončila dvouleté kralování Julie Reisingerové. Výsledky ankety zveřejnila Česká basketbalová federace (ČBF) na svém webu. Oba loňští vítězové...
sport.ceskatelevize.cz | 16.08.2024 | URL

Parasport

Na paralympijské hry míří 32 českých sportovců. Lukostřelec Drahonínský už nakoupil barvy na vlasy
...rychlostních kanoistů Martina Fuksy s Josefem Dostálem, nebo oštěpařky Nikoly Ogrodníkové. 
Už za pár dní je ale vystřídají jména jako Adam Peška, David Drahonínský nebo Šárka Pultar Musilová, na konci srpna totiž odstartují Letní paralympijské hry.
"Držte palce i mým kolegům a...
helpnet.cz | 16.08.2024 | URL

Beachvolejbal

Plážový volejbal České páry braly na mistrovství Evropy pátá místa
...volejbalisté Jakub Šépka a Jiří Sedlák skončili na mistrovství Evropy v Nizozemsku ve čtvrtfinále. Čeští reprezentanti v Haagu podlehli jednoznačně 15:21 a
12:21 favorizovanému domácímu páru Steven van de Velde, Matthew Immers, konečným pátým místem nicméně zaznamenali největší úspěch své společné...
Mladá fronta DNES | 19.08.2024 | rubrika: Sport | autor: (ČTK) | N1

Tenis

Kopřiva první titul od loňského září nezískal. Noskovou čeká semifinále deblu
...nasazený challengeru v Grodzisk Mazowieckim Vít Kopřiva v sobotu neúspěšně absolvoval boj o svůj první titul od loňského září. Ve finále padl s turnajovou
šestkou Marcem-Andreou Hueslerem. Linda Nosková s Dianou Šnajderovou zaútočí v Cincinnati na postup do finále čtyřhry. České tenisty čekají v...
tenisovysvet.cz | 17.08.2024 | autor: Martin Krumich, Pawel Juszczak Pol | URL

Vondroušová stále není připravena hrát. Přijde i o US Open
...ruky, kvůli kterému přišla Markéta Vondroušová o olympijské hry v Paříži, kde měla obhajovat stříbrnou medaili z Tokia, se stále nepodařilo vyléčit. Česká
tenistka se kvůli tomu odhlásila z grandslamového US Open, na němž měla obhajovat čtvrtfinále. Vondroušová, která letos dokráčela například do...
tenisovysvet.cz | 17.08.2024 | autor: Jan Vojkůvka | URL

Triatlon

Olympionička Kuříková vyhrála v Hradci Králové první český závod série Ironman
...olympijských her v Paříži Petra Kuříková vyhrála premiérový triatlonový závod série Ironman na českém území v Hradci Králové. Česká reprezentantka
zvítězila po 1,9 km plavání, 90 km jízdy na kole a běhu na 21 km v čase 4:06:20 o více než čtyři minuty před Britkou Laurou Addieovou. Závod mužů na...
hradeckadrbna.cz | 18.08.2024 | rubrika: Zprávy | URL
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Jiří Beran: Šerm je krásný elegantní sport, a nejen to, je to životní styl
e-news.cz | 12.08.2024 | rubrika: Rozhovory | autor: Renáta Lucková | URL

Rozhovor s Jiřím Beranem, bronzovým medailistou ze soutěže družstev v šermu kordem na LOH 2024 v Paříži a také jednatelem firem 5 M spol. s.r.o. a B-Build
s.r.o.

Jiří Beran je bronzový medailista ze soutěže družstev v šermu kordem na Letních olympijských hrách 2024 v Paříži a také jednatelem šermířské firmy 5 M spol.
s.r.o. a architektonického atelieru B-Build s.r.o. Je mnohonásobným mistrem ČR. V roce 2023 jako první čech vyhrál Grand Prix v kolumbijském Cali. V červnu
2007 vyhrál závod Světového poháru v Buenos Aires. V roce 2016 se probojoval skrz zónovou kvalifikaci na letní olympijské hry do brazilského Rio de Janeira,
kde obsadil 33. místo. Na Letních olympijských hrách 2024 vybojoval bronz s českým družstvem v týmu Jakub Jurka, Martin Rubeš a Michal Čupr.

„V perfektní partě se hodně lišíme od ostatních týmů. Podporujeme se, i když se třeba někomu nedaří, prohra i výhra je prostě součást sportu. Samozřejmě, že
reakce byly doopravdy neopakovatelné. Bylo to jak ve splněném snu, kdyby nezačali zhasínat, tak tam skáčeme ještě teď. Následovaly oslavy v Českém domě a
hned po příletu na Olympijském festivalu v Mostě, kde jsme si to užili se všemi fanoušky a rodinou. Bylo, a je to prostě něco úžasného,“ říká Jiří Beran.

Jaké byly první vaše dojmy, když jste se dozvěděl, že jste vybojovali bronz na LOH v Paříži? A jaké byly reakce týmu?

Olympiáda v Paříži byla pro mne plánovaná poslední soutěž mé sportovní kariéry, proto to bylo pro mne osobně hodně emotivní. Kluci to také věděli a k tomu
jsme si byli jistí, že na dobrý výsledek máme. Dali jsme do toho všechno, hlavně srdce a nadšení. V perfektní partě se hodně lišíme od ostatních týmů.
Podporujeme se, i když se třeba někomu nedaří, prohra i výhra je prostě součást sportu. Samozřejmě, že reakce byly doopravdy neopakovatelné. Bylo to jak ve
splněném snu, kdyby nezačali zhasínat, tak tam skáčeme ještě teď. Následovaly oslavy v Českém domě a hned po příletu na Olympijském festivalu v Mostě, kde
jsme si to užili se všemi fanoušky a rodinou. Bylo a je to prostě něco úžasného.

Jak se tvořila parta, aby vyšel takový výsledek na OH?

S Martinem Rubešem jsem v týmu delší dobu a vyhráli jsme světový pohár v družstvech ještě s Richardem Pokorným a Pavlem Pitrou v roce 2017 a následně
jsme přivezli i bronz v Mistrovství Evropy. Poté Pavel a Richard skončili a naskočil Jakub Jurka s Michalem Čuprem do týmu a začali pracovat na společné partě,
strategii a museli jsme spolu toho odšermovat doopravdy hodně. Tým si začal sedat a společně jsme to nakopli bronzovou medailí na světovém poháru v Buenos
Aires v roce 2023 a pak jsme předvedli spoustu vysokých umístění i na Mistrovství světa a Mistrovství Evropy. Ale hlavně jsme byli spolu, a musím říci, že každý,
kdo se s námi dá dohromady, tak ví, že je s námi legrace a jsme super parta. To je naše největší deviza, i když, kdybychom nebyli výborní šermíři, tak by to také
nešlo.

Řekl jste, že už závodně se šermem končíte? Opravdu to byly vaše poslední zápasy?

Ano, 2 roky jsem se na to osobně i profesně připravoval a teď je to tady. Jsem šťastný za všechny roky u sportu. Šerm je krásný elegantní sport, a nejen to, je
to životní styl. Tento moment pro vrcholové sportovce je hodně těžký, proto jsem se pečlivě připravoval na konec, abych byl ready i poslední sezonu a neohrozil
přípravu a pohodu týmu na Olympiádu. Podařilo se to, nyní se těším na další životní výzvy a hlavně na více času s rodinou.

Co je při šermu důležitější psychika či technika? Jaké vlastnosti by měl mít dobrý šermíř?

Dobrá zpráva pro všechny je, že nemáme žádný ideální somatotyp pro sportovní šerm, můžete být vysoký nebo malý, spíš svalový typ nebo křehčí typ. Pro
šermíře je důležité se věnovat mnoha aspektům sportovního šermu jako je technika, psychika i fyzička. Někdy se šermu říká fyzické šachy. Je to hodně rychlé,
precizní, náročné na koncentraci i fyzičku. Je to prostě krásný čistý, gentlemanský sport.

Jako malý byl pro vás větším hrdinou Vinnetou nebo čtyři mušketýři?

Pokud se vrháme do světa filmu, tak mě vždycky fascinovaly šermířské scény, kde hrál Alaine Delon jako Černý Tulipán atd. Jelikož to jsou několika minutové
scény bez jediného střihu. To muselo být neskutečně náročné a propracované. Ale jinak určitě před Vinnetouem jsou Čtyři mušketýři, a hlavně, co mě baví vždy,
je Hrabě Monte Christo.

Kdy je nejlépe začít se šermem?

Skvělé je, že jako hobby šermíř lze začít v jakémkoliv věku, a to myslím, že třeba 50 let, 60 let není překážkou. Jinak pro děti je to ideální ve věku 7-12 let.

V kolika letech jste se stal profišermířem?

V roce 2000, to mi bylo 18 let, jsem podepsal první smlouvu u Victorie – Vysokoškolské sportovní centrum. A tam jsem zůstal zaměstnán až do současnosti,
kdy končím profesionální sportovní kariéru. Je skvělé, že jsme propojení právě s Victorií, to nám dává čas soustředit se na trénink a možnost jezdit na všechny
závody a věnovat se plně sportu, který milujeme.

V čem je kord zajímavější od jiných zbraní jako šavle nebo fleret?

Kord je jednodušší na pochopení a dá se s ním začít kdykoliv, rychle se kdokoliv stane šermířem a může mít třeba i pasivnější pojetí. Fleret a šavle je hodně
dynamická a velice náročná na fyzičku. Zkoušel jsem všechny 3 zbraně, ale prostě kord miluji, baví mě nejvíc a jsem s ním spojený celý život.

Kolik stojí vybavení šermíře? Co vše je k tomu potřeba?

Výbava překvapivě není tak drahá, pokud byste se chtěl vybavit od hlavy k patě jako hobby šermíř nebo jako mladý začínající šermíř, komplet výbava stojí do
12ti tisíc, vše je bezpečnostně certifikováno a materiály jsou kvalitní, tak vše vydrží delší dobu než z toho vyrostete nebo než se čepel kordu opotřebením zlomí,
a pak je potřeba ji vyměnit za novou. Ale třeba u standardních čepelí toto nastane cca při 5-6ti tisících ohnutí, tak máte čas.

Využíváte při tréninku také moderní technologie?

Samozřejmě se využívá čím dál tím více videa, statistiky, monitorování soupeřů. Následují přímé přenosy, zpomalené záběry. Na planši se používají bezdrátové
technologie, videorozhodčí, kteří reagují na situace okamžitě, vše se vyvíjí a jde dopředu.

Jste stavební inženýr. Přemýšlel jste o stavbě šermířské haly?

Šermířskou halu BB Arenu u nás v Letňanech už vystavěl táta, tak na mně a manželce je spíše zvelebovaní a lehké rekonstrukce, je to velice rodinná záležitost,
kdy o halu se převážně stará můj švagr a moje sestra. Mojí diplomovou práci na fakultě stavební při ČVUT jsem věnoval zakryté lyžařské hale, kdy jsem v roce
2006 čekal, že někdo zrealizuje, ale ještě k tomu u nás nedošlo. Jinak BB Arena je super místo na trénink a takových krásných a prostorných šermířských hal v
Evropě není moc. Je to radost trénovat právě tady, kde je i sídlo rodinného šermířského oddílu SC Praha.

Jaké vlastnosti vám dal šerm do podnikání?

Šerm a sport obecně formuje lidi k lepšímu, musí se naučit prohrávat, překonávat překážky, nenechat se druhými odradit, stát si za svým a jít za svými sny, i
když se zrovna nedaří. Zvládat stresové situace a blesku rychle se rozhodovat. To vše prožíváme během rychlého šermířského zápasu, a to nás dělá hodně
silnými do osobního i profesního života. Sportovce a šermíře prostě jen tak nic nerozhodí. Dá se říci, že skoro vše, co jsem se naučil tréninkem a závody v
šermu, mohu aplikovat jak do podnikání, tak do osobního života.

Má vaše rodinné podnikání a šerm své pokračovatele? Budete jim udílet rady?

Obchod s šermířským materiálem založil můj táta se svým kamarádem v roce 1991 a já jsem ho převzal někdy v roce 2006, tak už já pokračuji v rodinné tradici.
Co se týče dále, v momentální situaci to neřeším, v 5M mám kolem sebe samé fajn mladé lidi a určitě se časem vyvine stav, kdy to budu chtít předat. Mám
dceru, které je 6, a rozhodně nebudu tlačit, aby šermovala nebo vyráběla šermířské věci. Těším se na to, s čím sama přijde a co jí bude bavit. Volnost a možnost
výběru je krásná věc a plně to podporuji a respektuji, budu jí podporovat v čemkoliv, co jí bude bavit. Ale kdo ví, třeba propadne šermu jako skoro celá naše
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rodina. Šerm je totiž dost návykový.

Co dál? Máte ještě nějaké své sny, které se chystáte uskutečnit?

Snů je stále dost, ale nyní se těším, že budu více táta a manžel než profesionální sportovec. Mám spoustu aktivit, které mne baví. Kromě obchodu s šermířskou
výbavou, architektonickým atelierem, který mám s manželkou, rockové kapely, rodinného šermířského klubu, se nyní soustředím na propagaci našeho krásného
sportu, což mne momentálně naplňuje nejvíce. Rád představuji šerm dětem a lidem, kteří o něm třeba ještě nikdy neslyšeli a se mnou mají tu možnost si ho
vyzkoušet na vlastní kůži. Proto s mým nejlepším kamarádem jezdíme po školách, pořádáme teambuildingy a děláme šermířské akce na večírcích firem i
soukromé akce pro partu kamarádů. Vždy je to velká zábava pro účastníky i pro nás, šerm má prostě krásnou auru a lidi v jakékoliv věku dokáže strhnout. Jsem
přesvědčen, že každý by měl jednou za život nandat šermířskou masku a zašermovat si. Dá to jinou perspektivu na náš sport i na život šermíře.

Děkuji za rozhovor.

Foto: Barbora Reichová

Autor: Renáta Lucková

Basketbal

Basketbalistou roku je popáté Veselý, premiérově v anketě zvítězila Voráčková
sport.ceskatelevize.cz | 16.08.2024 | URL

Jan Veselý se stal popáté českým basketbalistou roku. Na trůnu vystřídal osminásobného držitele ocenění a spoluhráče z katalánského velkoklubu Tomáše
Satoranského. Mezi ženami poprvé ovládla anketu křídelní hráčka USK Veronika Voráčková, jež ukončila dvouleté kralování Julie Reisingerové. Výsledky ankety
zveřejnila Česká basketbalová federace (ČBF) na svém webu.
Oba loňští vítězové skončili druzí, za nimi se umístili aktuálně jediný český hráč působící v NBA Vít Krejčí a Petra Holešínská.
Ocenění pro trenéra roku získal Jan Čech, pod jehož vedením písecký nováček Národní basketbalové ligy dosáhl několika překvapivých výsledků a bezpečně
uhájil příslušnost k elitě. Do Síně slávy ČBF byl in memoriam uveden František Miloslav Marek, spoluzakladatel mezinárodní federace FIBA, který stál u zrodu
basketbalu v Československu.Anketa Basketbalista roku za sezonu 2023/24:

Nejlepší basketbalista:
1. Jan Veselý, 2. Tomáš Satoranský (oba Barcelona/Šp.), 3. Vít Krejčí (Atlanta/NBA).

Nejlepší basketbalistka:
1. Veronika Voráčková (USK Praha), 2. Julia Reisingerová (Schio/It., nyní Pécs/Maď), 3. Petra Holešínská (Zaragoza/Šp., nyní Jairis/Šp.).

Nejlepší trenér:
Jan Čech (Sršni Písek).

Nejlepší mladý hráč:
Jakub Nečas (Duquesne/NCAA).

Nejlepší mladá hráčka:
Dominika Paurová (Oregon State/NCAA, nyní Kentucky/NCAA).

Nejlepší hráč 3x3:
Kevin Týml.

Nejlepší hráčka 3x3:
Kateřina Galíčková.

Nejlepší mladý hráč 3x3:
Michal Svojanovský.

Nejlepší mladá hráčka 3x3:
Petra Malíková.

Síň slávy:
František Miloslav Marek.

Parasport

Na paralympijské hry míří 32 českých sportovců. Lukostřelec Drahonínský už nakoupil barvy na vlasy
helpnet.cz | 16.08.2024 | URL

16.08. 2024 - 03:49 V Paříži sotva dohasl olympijský oheň a francouzští pořadatelé už se chystají na další velkou akci.

Přesně za 14 dní totiž začnou letní paralympijské hry, kterých se zúčastní i 32 českých sportovců. 
Necelý týden po konci olympijských her stále doznívá euforie díky olympijským výsledkům českých medailistů, například rychlostních kanoistů Martina Fuksy s
Josefem Dostálem, nebo oštěpařky Nikoly Ogrodníkové. 
Už za pár dní je ale vystřídají jména jako Adam Peška, David Drahonínský nebo Šárka Pultar Musilová, na konci srpna totiž odstartují Letní paralympijské hry.
"Držte palce i mým kolegům a nejen mě. Díky moc," vzkázal českým fanouškům lukostřelec David Drahonínský, který bude patřit k největším tuzemským
medailovým nadějím. 
Na minulých hrách v Tokiu totiž získal zlato a stříbro a postaral se o čtvrtinu českých cenných kovů. 
"Budu zase jen trénovat, občas ležet na rehabilitačním lůžku a když bude volný čas, tak zase trénovat. Ještě si musím zabalit oblečení a kufry, abych nezapomněl
ty dva luky, se kterými tam budu závodit, abych mohl Českou republiku úspěšně reprezentovat," dodal Drahonínský, který je pro příznivce dobře
zapamatovatelný i díky účesu. 
Vlasy si totiž barví podle české trikolory, a stejný účes, který občas doprovází i úsměvné historky, bude mít i v Paříži. 
"Byl jsem minulý týden nakoupit barvy na hlavu a paní prodavačka se divila. Tak říkám 
ČRo - sport.radiozurnal.cz 
Monitoring médií 

Beachvolejbal

Plážový volejbal České páry braly na mistrovství Evropy pátá místa
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Mladá fronta DNES | 19.08.2024 | rubrika: Sport | autor: (ČTK) | N1

Plážoví volejbalisté Jakub Šépka a Jiří Sedlák skončili na mistrovství Evropy v Nizozemsku ve čtvrtfinále. Čeští reprezentanti v Haagu podlehli jednoznačně
15:21 a 12:21 favorizovanému domácímu páru Steven van de Velde, Matthew Immers, konečným pátým místem nicméně zaznamenali největší úspěch své
společné kariéry. Páté místo na evropském šampionátu obsadily také Barbora Hermannová a Marie-Sára Štochlová, jež vypadly ve čtvrtfinále v pátek.

Tenis

Kopřiva první titul od loňského září nezískal. Noskovou čeká semifinále deblu
tenisovysvet.cz | 17.08.2024 | autor: Martin Krumich, Pawel Juszczak Pol | URL

První nasazený challengeru v Grodzisk Mazowieckim Vít Kopřiva v sobotu neúspěšně absolvoval boj o svůj první titul od loňského září. Ve finále padl s
turnajovou šestkou Marcem-Andreou Hueslerem. Linda Nosková s Dianou Šnajderovou zaútočí v Cincinnati na postup do finále čtyřhry. České tenisty čekají v
sobotu také semifinálové zápasy ve dvouhrách a finálové duely ve čtyřhrách na okruhu ITF.

Češi v akci 
Kopřiva na čtvrtý titul z challengeru nedosáhl 
Od titulu ho nakonec dělil jediný zápas. Vít Kopřiva (132.) na challengerovém podniku v polském v Grodzisk Mazowieckim ve finále musel smeknout před
šestým nasazeným, kterým byl Marc-Andrea Huesler (205.), po setech 1:6, 4:6. 
Utkání se podrobněji věnujeme v samostatném článku. 

Palicová je po dvou měsících ve finále 
Barbora Palicová (255.), která v červnu vyhrála turnaje ITF ve Slovinsku a Polsku, se po dvou měsících probojovala do finále. Na pětasedmdesátce v srbské
Kuršumlijské Banji si poradila v sobotním semifinále se Španělkou Angelou Fitou Boludaovou (326.) za pouhých 82 minut po setech 6:3, 6:2 a zahraje si o
největší titul kariéry. 

Nicod postoupil v Ollersbachu do finále 
Dvacetiletý Jakub Nicod (325.) zvládl náročný semifinálový zápas na turnaji ITF v rakouském Ollersbachu, kde se utkal se čtyřiatřicetiletým Andrejem Martinem
(680.). Slovenského tenistu dokázal udolat za dvě a půl hodiny po setech 7:6(8), 7:5 a v neděli bude hrát o titul. 

Vocel získal titul v Muttenzu 
Matěj Vocel a Švýcar Jakub Paul vyhráli turnaj ITF ve švýcarském Muttenzu. Ve finále si poradili s ryze domácím párem Johanem Niklesem a Damienem
Wengerem po setech 6:4, 6:2. Pro sedmadvacetiletého Vocela se jedná o třetí letošní trofej, celkově pak vyhrál už šestnáct deblových turnajů. 

Duda s Poljakem vyhráli turnaj v Mariboru 
Filip Duda a David Poljak se stali šampiony na turnaji ITF ve slovinském Mariboru. Na tamní pětadvacítce porazili ve finále Mattea Fondriesta a Oleksandra
Ovčarenka za 79 minut po setech 6:3, 6:4. 

Štruplová postoupila do 10. finále 
Julie Štruplová (267.) si na okruhu ITF zahraje v desátém finále. V sobotním semifinále pětadvacítky v německém Erwitte si poradila s Belgičankou Clarou
Vlasselaerovou (459.) po sadách dvakrát 6:2. Štruplová v obou setech získala dva brejky, sama neztratila ani jedno podání. 

ATP/WTA 
Cincinnati Open (ženy, USA, 3 211 715 USD, tvrdý povrch) 
Semifinále čtyřhry 
23:00 Fernandezová (CAN), Putincevová (KAZ) – NOSKOVÁ, Šnajderová 

Challengery/WTA 125 
Kozerki Open, Grodzisk Mazowiecki (muži, POL, 74 825 USD, tvrdý povrch) 
Finále dvouhry 
VÍT KOPŘIVA (132.) – Marc-Andrea Huesler (SUI, 205.) 1:6, 4:6 

ITF World Tennis Tour 
W75 Kuršumlijska Banja (ženy, SLO, 60 000 USD, antuka) 
Semifinále dvouhry 
Angela Fita Boludaová (ESP, 326.) – BARBORA PALICOVÁ (255.) 3:6, 2:6 

W35 Erwitte (ženy, GER, 25 000 USD, antuka) 
Semifinále dvouhry 
JULIE ŠTRUPLOVÁ – Clara Vlasselaerová (BEL) 6:2, 6:2 

Muttenz Open (muži, SUI, 25 000 USD, antuka) 
Finále čtyřhry 
Paul (SUI), VOCEL – Nikles, Wenger (oba SUI) 6:4, 6:2 

M25 Maribor (muži, SLO, 25 000 USD, antuka) 
Finále čtyřhry 
DUDA, POLJAK – Fondriest (ITA), Ovčarenko (UKR) 6:3, 6:4 

M15 Bílsko-Bělá (muži, POL, 15 000 USD, antuka) 
Semifinále dvouhry 
MARTIN KRUMICH – Pawel Juszczak (POL) 4:6, 2:6 

Vondroušová stále není připravena hrát. Přijde i o US Open
tenisovysvet.cz | 17.08.2024 | autor: Jan Vojkůvka | URL

Zranění ruky, kvůli kterému přišla Markéta Vondroušová o olympijské hry v Paříži, kde měla obhajovat stříbrnou medaili z Tokia, se stále nepodařilo vyléčit.
Česká tenistka se kvůli tomu odhlásila z grandslamového US Open, na němž měla obhajovat čtvrtfinále.

Vondroušová, která letos dokráčela například do čtvrtfinále Roland Garros, měla během travnaté části sezony zdravotní obtíže. Už v Berlíně musela skrečovat
osmifinále kvůli pádu, který ji na kluzkém povrchu potkal, načež ve Wimbledonu, kde obhajovala titul, skončila hned v prvním kole. 
Neúspěch chtěla rychle hodit za hlavu a bojovat o svou druhou olympijskou medaili v kariéře na hrách v Paříži. Na turnaj pod pěti kruhy se ale nakonec nevydala
kvůli blíže nespecifikovanému zranění ruky. 
Českou tenistku to velmi mrzelo, ale věřila, že se nebude jednat o nic vážného a stihne rychle vyléčit a vrátit na kurty, aby se připravila na US Open, které začíná
poslední týden v srpnu. 
Jenže zranění bylo vážnější, než se zdálo. Vondroušová postupně musela odhlásit velké turnaje v Torontu a Cincinnati, načež v pátek večer vzdala i svou snahu
o účast na newyorském grandslamu. 
Česká tenistka tak přijde o kompletní severoamerickou šňůru turnajů, přičemž v tuto chvíli není jasné, jestli bude připravena na další zářijové akce, kdy se bude
hrát například v Mexiku, Jižní Koreji či Číně. 
Zároveň je jisté, že Vondroušová přijde o významný počet bodů ve světovém žebříčku. Aktuální světová osmnáctka se po US Open propadne rankingem mimo
elitní třicítku. 
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Triatlon

Olympionička Kuříková vyhrála v Hradci Králové první český závod série Ironman
hradeckadrbna.cz | 18.08.2024 | rubrika: Zprávy | URL

Účastnice olympijských her v Paříži Petra Kuříková vyhrála premiérový triatlonový závod série Ironman na českém území v Hradci Králové. Česká
reprezentantka zvítězila po 1,9 km plavání, 90 km jízdy na kole a běhu na 21 km v čase 4:06:20 o více než čtyři minuty před Britkou Laurou Addieovou.

Závod mužů na poloviční ironmanské trati skončil dvojnásobným německým triumfem díky Leonardu Arnoldovi, který byl v cíli první za 3:38:09 o tři a půl minuty
před krajanem Andreasem Dreitzem. Nejlepší domácí závodník Jan Volár obsadil 14. místo se ztrátou 16:52 minuty na vítěze.
'Jsem neskutečně spokojená. Věděla jsem, že jsem na tom fyzicky dobře, protože jsem trénovala na olympiádu. Tam to úplně nevyšlo, takže jsem moc ráda, že
14 dní poté se mi to tady povedlo,' řekl po doběhu Kuříková. V Paříži obsadila 29. místo a vylepšila o jednu příčku výsledek z Tokia. Pro start na východě Čech
se rozhodla před dvěma týdny. 'Bylo to hodně spontánní, na poslední chvíli,' uvedla dvaatřicetiletá rodačka z Jablonce nad Nisou.
Závodu v Hradci Králové se zúčastnilo přes 2000 triatlonistů z více než 40 zemí.
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